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Zápis z jednání  
školské rady (ŠR) 

 
 
Datum konání: 24. února 2022 
 
Místo: ředitelna ZŠ a MŠ Věry Čáslavské, Praha 6 
 
Přítomní členové ŠR:  
Mgr. Lenka Kovářová, Ph.D., MBA 
doc. PhDr. Ing. Lucie Severová, Ph.D. 
Mgr. Lenka Prixová 
Bc.Taťána Klíčová 
Mgr. Kateřina Bartošová (online) 
 
Omluvena:  
Mgr. Martina Šíchová 
 
Host: 
Mgr. Helena Patáková, ředitelka školy 
 
Zahájení jednání školské rady (dále též ŠR): 
 
1. Jednání rady zahájila Mgr. Lenka Kovářová, Ph.D., MBA, předsedkyně ŠR. 
 
2. Pořízením zápisu z jednání byla pověřena Mgr. Lenka Prixová, ověřením zápisu 
pověřena předsedkyně ŠR. 
Hlasování: 5:0:0. 
 
3. Předsedkyně seznámila přítomné s programem jednání: 
 
Návrh programu: 
 

1. Zpráva paní ředitelky Heleny Patákové 
2. Klub přátel školy - založení 
3. Oslavy výročí Věry Čáslavské 
4. Různé 

Návrh programu byl schválen. Hlasování: 5:0:0 
 
 
 

 



Základní škola a Mateřská škola Věry Čáslavské  ŠKOLSKÁ RADA 
Šantrochova 2/1800, 162 00 Praha 6 

 

ad 1)  
Paní ředitelka Helena Patáková, která iniciovala svolání ŠR, seznámila přítomné členy 
se situací ve škole.  
-Bohužel i naše škola se potýká s některými problémy spojenými se sociální izolací 
našich dětí v době covidu a s tím byly spojené kázeňské problémy v některých třídách. 
Intenzita se začala zvyšovat v listopadu 2021, kdy u některých dohlížela na postup 
řešení situace i ČŠI, problémy byly konzultovány i se zřizovatelem.  
Paní ředitelka seznámila ŠR podrobně se všemi kauzami, které v tomto období řešila. 
Škola si je velmi dobře vědoma závažnosti této situace a potřeby zvýšené pozornosti 
při zpětné adaptaci některých žáků.  
Škola v současné době využívá všech nástrojů, které by v této oblasti mohly pomoci. 
Zajistila pro žáky všech ročníků preventivní programy na zlepšení klimatu ve třídách, 
v rámci tohoto tématu pracuje individuálně i s jednotlivými pedagogy.  
 
ad 2)  
Paní ředitelka seznámila ŠR s přáním, aby ve škole z iniciativy rodičů byl založen Klub 
přátel školy či nějaký podobný spolek rodičů, který by se podílel na činnosti školy. 
Na třídních schůzkách (v dubnu) bude rodičům prostřednictvím třídních učitelů 
nabídnuta možnost se na vzniku spolku podílet či ho přímo založit. 
 
 
ad 3)  
Paní ředitelka nastínila představu školy o účasti na konání oslav k výročí narození 
Věry Čáslavské. Na realizaci se vedle školy podílí i Dům dětí a mládeže Prahy 6: 
- sportovní klání mezi přihlášenými školami 
- výtvarná soutěž „Kytka pro Věru“ 
- zahradní slavnost v areálu naší školy – pro rodiče a veřejnost 
 
ad 4) 
Diskuse a nabídky spolupráce vztahující se k oslavám Věry Čáslavské.  
 
 
 
Předsedkyně ŠR ukončila jednání a poděkovala všem přítomným za účast. 
 
 
 

V Praze dne 24. 2. 2022 
   
Zapsala: Mgr. Lenka Prixová  
 
Ověřila: Mgr. Lenka Kovářová, Ph.D., MBA 
 
 
 


